

*Clause 2*

Strike out lines 21 and 22 at page 1 and substitute the following therefor:

“claims or any other public purpose, the Governor in Council may, by”.

Strike out line 4 at page 2 and substitute the following therefor:

“(a) indicate the public work or public pur—”.

*Clause 3*

Strike out line 28 at page 2 and substitute the following therefor:

“other public purpose, the”.

Strike out line 36 at page 2 and substitute the following therefor:

“(a) indicate the public work or public pur—”.

Your Committee has ordered a reprint of Bill C-68, as amended, for the use of the House of Commons at the Report stage.

A copy of the Minutes of Proceedings and Evidence relating to this Bill (*Issues Nos. 1, 2, 3, 4 and 5 which includes this Report*) is tabled.

*(The Minutes of Proceedings and Evidence accompanying the Report are recorded as Appendix No. 129 to the Journals).*

## PRESENTING PETITIONS

Pursuant to Standing Order 36, petitions certified to be in order by the Clerk of Petitions were presented as follows:

—one by the honourable Member for Ottawa—Vanier (Mr. Gauthier) concerning the Goods and Services Tax (342-7531);

—one by the honourable Member for Comox—Alberni (Mr. Skelly) concerning Native communications programs (342-7532);

—three by the honourable Member for Saanich—Gulf Islands (Ms. Hunter): one concerning the Goods and Services Tax (342-7533), one concerning Old Age Security benefits (342-7534) and one concerning VIA Rail (342-7535);

—one by the honourable Member for Brant (Mr. Blackburn) concerning the Goods and Services Tax (342-7536);

—three by the honourable Member for Papineau—Saint-Michel (Mr. Ouellet) concerning the Goods and Services Tax (342-7537 to 342-7539);

—one by the honourable Member for Carleton—Charlotte (Mr. Thompson) concerning the Gannet Rock lighthouse (342-7540);

*Article 2*

Retrancher la ligne 24, page 1, et la remplacer par ce qui suit:

«autre fin d'utilité publique, il peut, par».

Retrancher les lignes 7 et 8, page 2, et les remplacer par ce qui suit :

«a) la mention des ouvrages ou des fins pour lesquels les terrains».

*Article 3*

Retrancher la ligne 33, page 2, et la remplacer par ce qui suit:

«d'utilité publique, il peut, par décret, inter—».

Retrancher la ligne 41, page 2, et la remplacer par ce qui suit:

«a) la mention des ouvrages ou».

Votre Comité a ordonné la réimpression du projet de loi C-68, tel que modifié, pour l'usage de la Chambre des communes à l'étape du rapport.

Un exemplaire des Procès-verbaux et témoignages relatifs à ce projet de loi (*fascicules nos 1, 2, 3, 4 et 5 qui comprend le présent rapport*) est déposé.

*(Les procès-verbaux et les témoignages joints à ce rapport sont enregistrés à titre d'Appendice n° 129 aux Journaux).*

## PRÉSENTATION DE PÉTITIONS

Conformément à l'article 36 du Règlement, les pétitions suivantes, certifiées conformes par le greffier des pétitions, sont présentées:

—une par l'honorable député d'Ottawa—Vanier (M. Gauthier) relative à la taxe sur les produits et services (342-7531);

—une par l'honorable député de Comox—Alberni (M. Skelly) sur les programmes de communications destinés aux autochtones (342-7532);

—trois par l'honorable député de Saanich—Les îles-du-Golfe (M<sup>me</sup> Hunter): une relative à la taxe sur les produits et services (342-7533), une sur les prestations de sécurité de la vieillesse (342-7534) et une sur VIA Rail (342-7535);

—une par l'honorable député de Brant (M. Blackburn) relative à la taxe sur les produits et services (342-7536);

—trois par l'honorable député de Papineau—Saint-Michel (M. Ouellet) relatives à la taxe sur les produits et services (342-7537 à 342-7539);

—une par l'honorable député de Carleton—Charlotte (M. Thompson) sur le phare de Gannet Rock (342-7540);